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Palotás Község Önkormányzata 

Képviselő-testületének 
 

20. számú nyílt ülés 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. augusztus 9-én 
               megtartott nyilvános rendkívüli testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Almási Lajos, 
Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a rendkívüli testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőinek Komáromi Tibor és Majer Zsuzsanna 
képviselőket egyhangúlag elfogadják. 
 
A képviselő-testület a rendkívüli ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés 
napirendje a következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Javaslat falugyűlés összehívására 
        
 
I. NAPIREND: 

Javaslat falugyűlés összehívására 
 
Szabó Mihály polgármester: Ismertetem a rendkívüli testületi ülés összehívására érkezett 
kérelmet. (kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva) Kérem alpolgármester urat rövid tájékoztatásra. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Azért kértük, mert nagyon váratlanul érintett minket, hogy 
mindenféle indoklás nélkül történt, szeretnénk tudni, mi volt ennek az oka, miért történt a 
képviselő-testület feloszlatása? 
 
Szabó Mihály polgármester: Jogszabályi előírások alapján okra nem kell hivatkozni. Úgy 
gondolom, hogy az elmúlt időszak eseményeit látjuk, tudjuk, említettem azt is, hogy lehet már 
előbb kellett volna tenni. Igazából szétszakadunk, a testület is és a település is, Palotás ettől 
többet érdemel. Szerintem a megoldás egy időközi választás lenne, válasszon a település új 
polgármestert, új testületet, amely egységben, egy felé húzza maximálisan a szekeret. 
Mindenki tudja, látta, itt volt, tapasztalta, hogy olyan jellegű kérdések, olyan jellegű informális 
és rendes ülések voltak, ahol nem építő jellegű viták alakultak ki. Nem igazán jó irányba 
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megyünk, ezért javasoltam azt, hogy oszlassuk fel magunkat, tiszta lappal kezdjen mindenki, 
adjuk meg a lehetőséget, a településnek ebből mindenképpen profitálni kell. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A magam nevében elmondhatom, hogy én azt gondolom a 
falu érdekét vettük mindig figyelembe. Az, hogy a testületen belül lehetnek eltérő vélemények, 
mint ahogy a múltban is voltak esetleg, azt gondolom ez nem megfelelő indok arra, hogy a 
testületet fel kelljen oszlatni és új választást kelljen kiírni. Annál is inkább, mert ez csak 
pénzbe kerül a településnek is. Jegyző asszony arról nem tájékoztatott minket, hogy egy ilyen 
választásnak milyen költségei vannak. Én legalábbis nem azt éreztem, hogy ilyen dolgok 
felmerülhetnek, hogy a testületet fel kelljen oszlatni, azért esetleg, mert valakinek van önálló 
véleménye vagy azt el meri mondani. Azt gondolom, amit polgármester úr elmondott nem 
nagyon jutottam előbbre, nem vagyok tisztában a dolgokkal, de én kénytelen vagyok ezt 
elfogadni, amit polgármester úr mond. 
 
Szabó Mihály polgármester: A lakosságot tájékoztattuk a jelenlegi helyzetről, mert 
mindenféle változat szárnyra kelt a településen. Ezért tájékoztattuk őket egyrészről a palotas.hu 
honlapon és a hirdetőkön, hogy a testület feloszlatta magát.  
(Tájékoztató ismertetése, mely a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Úgy lenne szerencsés, ha megvan az időközi választás időpontja, akkor egy lakossági fórum 
keretén belül tájékoztatva lenne a lakosság. Másrészt közeleg a szennyvízberuházással 
kapcsolatban a lakás-takarékpénztári betétek lejárati ideje, szintén össze kellene hívni lakossági 
fórumot, ezt a két tájékoztatást mindenképpen szerencsés lenne összevonni, egyben 
tájékoztatni a lakosságot a kialakult helyzetről. Most jelen pillanatban nem javaslom a lakosság 
összehívását, mert nem vagyunk kellő információ birtokában, időközi választásig bőven van 
idő, tisztább, pontos információhoz juthat minden lakos szerintem. 
 
Uhrin János képviselő: Ezek az információk mikorra várhatóak? 
 
Szabó Mihály polgármester: 2-3 héten belül várhatóak. Öt települést érinti a 
szennyvízberuházás, a polgármestereknek össze kell ülni, intézőbizottság véleményét is 
kikérve, meg kell oldani a települések közötti elszámolást, meg kell határozni az érdekeltségi 
hozzájárulás pontos összegét és az eljárási feladatokat, milyen módon, hogyan történik az LTP 
igénylése, zárolása, mennyi az összeg, ami feltétlenül szükséges. Ezután lehet meghatározni azt 
az intervallumot, amikor az érdekeltségi hozzájáruláson felüli összeg kiutalásra kerülhet, 
tájékoztatást kell adni a lakosságnak, ezek hogyan történhetnek. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Az időközi választás egybe tud esni az október 2-i 
népszavazással, addigra meg lehet szervezni? Költségben körülbelül mit fog jelenteni a 
községnek? 
 
Szabó Mihály polgármester: Sajnos nem, mert a határnapok miatt nem fér bele. A 
költségekről még nincsenek pontos információink.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Mivel elhangzott, hogy más olyan dolog is van, amit elő 
kell terjeszteni a lakosság felé, nem célszerű, hogy külön legyen, de valamilyen határidőt ki 
kell tűzni, hogy mikor legyen a lakossági fórum. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy legkésőbb szeptember 15-ig legyen megtartva a 
lakossági fórum, a lakosság tájékoztatása a kialakult helyzetről és ezzel együtt a 
szennyvízberuházással kapcsolatos további feladatokról. 
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A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

112/2016.(VIII.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lakosság tájékoztatására a 
képviselő-testület feloszlásáról és  a kialakult helyzetről, valamint a 
szennyvízberuházással kapcsolatos feladatokról tartandó lakossági fórum időpontját 
2016. szeptember 15-ig határozza meg. 

 
Egyebek, bejelentések: 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Előző testületi ülésen nem tudtam részt venni, tájékoztatást 
szeretnék kapni arról hogy Palotás és Kisbágyon Óvodai Intézményfenntartó Társulási Tanács 
hogyan döntött az óvoda magasabb vezetői megbízásával kapcsolatban, ki lesz a vezető óvónő? 
 
Szabó Mihály polgármester: A Társulási Tanács 3-1 arányban Bali Veronika Katalin nevezte 
ki a Palotási Gyermeklánc Óvoda vezetőjévé. 
 
 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, a polgármester megköszöni a 
testület munkáját, az ülést bezárja. 
 

Kmf. 
 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                    jegyző  
 
 
 
 
        Komáromi Tibor sk     Majer Zsuzsanna sk 
         alpolgármester            képviselő 
     jegyzőkönyv hitelesítők 


